



AUTOMOTIVE AND DIESEL REPLACEMENT PRODUCTS

LIMITED WARRANTY POLICY

APPLICABLE TO THE UNITED STATES, U.S. VIRGIN ISLANDS, PUERTO RICO, CAYMAN ISLANDS AND CANADA. SUPERSEDES ANY OTHER WARRANTY STATEMENT

Robert Bosch LLC warrants the products listed below to be free from defects in material or workmanship in accordance with the following:

The warranty period commences the day the product is delivered to the original purchaser. Bosch warrants that it will repair or replace, free of charge, any product which, under normal conditions of use and service, proves to be defective in material or workmanship and which is within the applicable warranty period listed below. This warranty, however, does not cover any labor costs incurred in diagnosis of defects, removal or reinstallation of a product, nor does it cover any other consequential expenses.

To obtain performance of this warranty, purchasers should contact the outlet where they originally purchased the product. A dated purchase receipt, repair order or other written proof that the product is within the warranty period will be required in order to honor the claim. Further information may be obtained by contacting the Bosch regional office listed at the bottom of this document.

This warranty is limited to the original purchaser, i.e. is not transferable to subsequent owners of the product. Specifically excluded from this warranty are failures, caused by misuse, negligence, modification, abuse, improper application, or operation, or failures caused by unauthorized service or use of unauthorized parts. Also excluded from this warranty are parts, which are subject to normal wear and tear, e.g. light bulbs, fuses and blade inserts, etc.

TO THE EXTENT PERMITTED BY LAW, THIS WARRANTY IS IN LIEU OF ALL OTHER EXPRESS AND IMPLIED WARRANTIES, INCLUDING THE IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY AND FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE. BOSCH DOES NOT ASSUME ANY RESPONSIBILITY FOR INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES. ALSO TO THE EXTENT PERMITTED BY LAW, THIS WARRANTY SETS OUT YOUR EXCLUSIVE REMEDIES WITH RESPECT TO THE PRODUCTS COVERED BY IT. NO ATTEMPT TO ALTER, MODIFY, OR AMEND THIS WARRANTY SHALL BE EFFECTIVE UNLESS AUTHORIZED IN WRITING BY AN OFFICER OF BOSCH.

Some states do not allow limitations on how long implied warranties last, or the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so the above limitations or exclusions may not apply to you. This warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights, which vary from state to state.

Bosch

Premium Wiper Blades

Covered: 30 Days*

Applies to Non-Commercial Passenger Cars and Light Trucks

* Please see our website for additional product information

<http://www.boschautoparts.com>

AUTOMOBILE ET DIESEL PRODUITS DE RECHANGE

POLITIQUE DE GARANTIE LIMITÉE

CONCERNE LES ÉTATS-UNIS, LES ÎLES VIERGES AMÉRICAINES, PORTO-RICO, LES ÎLES CAÏMAN ET LE CANADA. SE SUBSTITUE À TOUTE AUTRE DÉCLARATION DE GARANTIE.

Robert Bosch LLC garantit que les produits répertoriés ci-dessous sont libres de défauts de matériel ou de fabrication, conformément aux stipulations suivantes :

La période de garantie débute le jour où le produit est livré à l'acheteur d'origine. Bosch garantit qu'il réparera ou remplacera gratuitement tout produit qui, dans des conditions normales d'utilisation et d'entretien, s'avérerait défectueux en termes de matériel ou de fabrication, et ce, pendant la période de garantie applicable indiquée ci-dessous. Toutefois, cette garantie ne couvre pas les éventuels coûts de main d'œuvre encourus pour procéder au diagnostic des défauts, au retrait ou à la réinstallation d'un produit, ni les autres frais consécutifs.

Pour bénéficier de la protection de cette garantie, les acheteurs doivent s'adresser à la boutique dans laquelle ils ont acheté initialement le produit. Un reçu d'achat daté, une demande de réparation ou une autre preuve écrite indiquant que le produit est dans sa période de couverture par la garantie sera exigé pour que la réclamation soit honorée. Vous pourrez obtenir d'autres informations auprès du bureau régional de Bosch dont les coordonnées figurent au bas du présent document.

Cette garantie est limitée à l'acheteur d'origine, c'est-à-dire qu'elle n'est pas transférable aux propriétaires suivants du produit. Sont spécifiquement exclus de la présente garantie les défaillances causées par une utilisation impropre, une négligence, une modification, un abus, une application ou une utilisation inappropriée ou les défaillances causées par un entretien non autorisé ou par l'utilisation de pièces non autorisées. Sont également exclues de la présente garantie les pièces qui font l'objet d'une usure normale pendant l'utilisation, par ex. les ampoules, fusibles et inserts de lame, etc.

DANS LA MESURE AUTORISÉE PAR LA LOI, LA PRÉSENTE GARANTIE SE SUBSTITUE À TOUTES LES AUTRES GARANTIES EXPRESSES ET IMPLICITES, Y COMPRIS LES GARANTIES IMPLICITES DE COMMERCIALISATION ET D'ADAPTATION À UN USAGE PARTICULIER. BOSCH DÉCLINE TOUTE RESPONSABILITÉ CONCERNANT LES PRÉJUDICES ACCIDENTELS OU CONSÉCUTIFS. TOUJOURS DANS LA MESURE AUTORISÉE PAR LA LOI, LA PRÉSENTE GARANTIE INDIQUE VOS RECOURS EXCLUSIFS CONCERNANT LES PRODUITS COUVERTS. AUCUNE TENTATIVE D'ALTÉRATION, DE MODIFICATION OU D'AMENDEMENT DE LA PRÉSENTE GARANTIE NE SERA VALIDE SAUF SI ELLE EST AUTORISÉE PAR ÉCRIT PAR UN RESPONSABLE DE BOSCH.

Certains États n'acceptent pas les limites de durée des garanties implicites ou l'exclusion ou la limite concernant les préjudices accidentels ou consécutifs, de sorte que les limites ou exclusions susmentionnées peuvent ne pas s'appliquer à vous. Cette garantie vous confère des droits légaux spécifiques et vous pouvez également disposer d'autres droits, lesquels varient d'un État à l'autre.

Balais d'essuie-glace Bosch Premium

Couverture : 30 jours*

S'applique aux véhicules de tourisme non commerciaux et aux camions légers

*Veuillez vous reporter à notre site Web pour plus d'informations sur les produits – www.boschautoparts.com